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Tisková zpráva č. 3, ze dne 18. 1. 2023 

Strakonice k dnešnímu dni vykazují téměř 100% naplněnost mateřských škol. 

Přesto město má volné kapacity a z rozhodnutí rady města je možné požádat o 

výjimky z nejvyššího počtu dětí v mateřských školách.  

Jaká je naplněnost školek na Vašem území? Jak staré žáky mohou přijmout – všechny tříleté, 
jen starší děti, nebo naopak část dvouletých zájemců?  

Mateřské školy ve Strakonicích mají celkovou kapacitu 928 dětí. Aby byla na 100 % 
naplněna, bylo by možné umístit k předškolnímu vzdělávání ještě dalších 14 dětí. Volné 
kapacity tedy ještě město má. Pokud by nastala taková situace, že by kapacita byla zcela 
naplněna, pak má ve své gesci rada města možnost využití výjimky z nejvyššího počtu dětí 
ve třídě a může navýšit kapacitu jednotlivých mateřských škol o dalších celkem 14 míst.  

Kolik žáků do MŠ chodí a kolik nebo jakou část musely školky při posledním zápise 
odmítnout?  

V rámci zápisů do mateřských škol pro šk.r. 2022/2023 mohly být ve Strakonicích přijaty 
všechny děti s trvalým pobytem ve školském spádovém obvodu mateřských škol zřizovaných 
městem, které se dostavily k zápisu k předškolnímu vzdělávání. Umístěny byly i všechny děti 
cizinců - Ukrajinců (v rámci zvláštních zápisů i mimo zápisy).  

Rozšířili jste nebo se chystáte rozšířit kapacity MŠ na svém území?  

Vedení města se již nějaký čas zabývá přípravou realizace nové mateřské školy a to v lokalitě 
Jezárky. Jedná se o část města hustě obydlenou převážně mladými rodinami, které možnost 
umístit své dítě v dosahu trvalého bydliště jistě uvítají. V tuto chvíli je hotová architektonická 
studie, která v době kdy vznikala, tedy v roce 2017, řešila možné legislativní normy 
upravující přijímání dvouletých dětí do mateřských škol. Tato situace nenastala, a proto se 
z původního záměru komplexu šesti budov o kapacitě 256 dětí transformuje na menší 
zařízení. Současně se hledají alternativní zdroje financování stavby.  

Chybí ZŠ a MŠ na Vašem území učitelé, případně jakých “aprobací”? 

Podrobnější analýza je spíše otázkou pro jednotlivé ředitele základních škol, nicméně 
vezmeme-li v úvahu uplynulý školní rok 2021/2022, působilo na strakonických základních 
školách 100 % kvalifikovaných učitelů, aprobovanost učitelů se dlouhodobě pohybuje okolo 
95 %, rovněž v mateřských školách je kvalifikace učitelů dlouhodobě kolem 100%. 

  
 
Ing. Markéta Bučoková, PR 
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